
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання вісімдесят восьмої сесії  

міської ради восьмого скликання 

 

29 січня 2025 року м.Пирятин № 89 

 

Місце проведення – велика зала адмінбудинку (вул. Соборна, 42, м.Пирятин) 

Обрано депутатів – 26 осіб.  

Присутні – 18 депутатів: Білик Юрій Володимирович, Близнюк Владислав 

Іванович, Гусак Олексій Миколайович, Солонський Олег Миколайович, 

Демиденко Ніна Михайлівна, Йощенко Владислав Миколайович, Захарченко 

Аліна Олегівна, Семененко Тетяна Вікторівна, Криворучко Володимир 

Володимирович, Курочка Олександр Степанович, Куча Олег Євгенійович, 

Люльченко Олександр Анатолійович, Бачиш Галина Олександрівна, Пазюк 

Сергій Георгійович, Герасименко Алла Валеріївна, Тристан Олег Валерійович, 

Хоменко Олексій Віталійович, Ящик Віталій Михайлович, та міський голова. 

Відсутні – 8 депутатів: Бартошак Володимир Анатолійович, Василенко 

Микола Васильович, Гаркавенко Олександр Михайлович, Жданов Олексій 

Іванович, Дубецький Богдан Васильович, Тарасенко Тетяна Василівна, Ящик 

Олександр Михайлович, з різних причин, та 

 

 

Головував на сесії міський голова Андрій Сімонов (головуючий). 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання вісімдесят восьмої 

сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Звучить Гімн України 

 

Представник однієї з військових частин, яка отримувала допомогу від 

Пирятинської міської ради, вручив Подяку міському голові Андрію Сімонову та 

передав для музею експонат – уламок ворожого гелікоптера „КА-52“, який був 

Марченко Валерій Михайлович 



збитий у аеропорту Гостомель цією військовою частиною у перші дні 

повномасштабного вторгнення Російської Федерації. 

 

Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: 

секретаріат та лічильну комісію. Пропозицію вніс депутат міської ради Куча 

О.Є. обрати секретаріат у складі двох осіб, персонально – Захарченко А.О. та 

Курочка О.С. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Куча О.Є. вніс пропозицію обрати лічильну комісію у 

складі трьох осіб, персонально – Близнюк В.І., Бачиш Г.О. та Тристан О.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 особа. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд вісімдесят восьмої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання виноситься 45 питань, які 

попередньо були розглянуті на засіданнях постійних комісій ради, які відбулися 

20,21,22,24 та 29 січня 2025 року. Таким чином, був сформований проєкт 

порядку денного, який налічує 45 питань та, відповідно до Регламенту Ради, 

„Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади на 2025 рік“ 

2. Про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та його 

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2025 рік 

3. Про затвердження Програми комплексного відновлення території 

Пирятинської міської територіальної громади Лубенського району Полтавської 

області 

4. Про внесення змін до Програми підтримки діяльності комунального 

підприємства „Агенція розвитку Пирятинської громади“ на 2022–2025 роки 

5. Про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та іншої 

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2025 рік 

6. Про внесення змін до Програми „Опікуємося освітою“ на 2025 рік  



7. Про внесення змін до Програми соціально-економічного розвитку 

Пирятинської міської територіальної громади на 2022–2024 роки 

8. Про затвердження звіту про виконання бюджету Пирятинської міської  

територіальної громади за 2024 рік 

9. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної 

громади на 2025 рік 

10. Про затвердження Порядку видатків на безоплатне поховання учасників 

бойових дій, постраждалих учасників Революції Гідності та осіб з інвалідністю 

внаслідок війни за рахунок коштів обласного бюджету 

11. Про затвердження тарифів на соціальні послуги у Пирятинському 

центрі надання соціальних послуг Пирятинської міської ради на 2025 рік 

12. Про погодження структури Комунального підприємства „Пирятинська 

лікарня Пирятинської міської ради“  

13. Про внесення змін до Плану діяльності Пирятинської міської ради з 

підготовки проєктів регуляторних актів на 2025 рік 

14. Про внесення змін до Положення про відділ інформаційних технологій 

та захисту інформації виконавчого комітету Пирятинської міської ради 

15. Про затвердження переліку адміністративних послуг, які надаються в 

старостинських округах 

16. Про затвердження ліквідаційного балансу комунального підприємства 

„Теплівське“ 

17. Про затвердження ліквідаційного балансу комунального підприємства 

„ПЕРЕВОД“ 

18. Про прийняття у комунальну власність Пирятинської міської 

територіальної громади комунального підприємства „Госпрозрахункова 

житлово-експлуатаційна дільниця села Велика Круча“ 

19. Про прийняття відумерлої спадщини до комунальної власності 

Пирятинської міської територіальної громади 

20. Про прийняття майна, як пожертви (благодійної допомоги), у 

комунальну власність Пирятинської міської територіальної громади 

21. Про передачу матеріальних цінностей та основних засобів з балансу КП 

„Пирятин-агроліс“ на баланс КП „Каштан“ 

22. Про передачу основних засобів з балансу КП „Пирятинський міський 

водоканал“ на баланс КП „Каштан“ 

23. Про передачу малоцінних необоротних матеріальних активів КП 

„Агенція розвитку Пирятинської громади“ 

24. Про внесення змін до рішення вісімдесят другої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 06 листопада 2024 року № 509 

25. Про передачу з балансу відділу освіти, молоді та спорту Пирятинської 

міської ради на баланс КП „Каштан“ основних засобів 

26. Про внесення змін до Статутів закладів дошкільної освіти Пирятинської 

міської ради Полтавської області 

27. Про внесення змін до рішення вісімдесят п’ятої позачергової сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання від 25 грудня 2024 року №668 

28. Про внесення змін до Статуту Пирятинського інклюзивно-ресурсного 

центру Пирятинської міської ради  



29. Про затвердження Положення про відділ оборонної та мобілізаційної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

виконавчого комітету Пирятинської міської ради  

30. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості) громадянам 

31. Про затвердження громадянам технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) 

32. Про укладення договору оренди землі з ТОВ „Пирятинський сирзавод“ 

33. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності та укладення договору 

сервітуту з фізичною особою-підприємцем Близнюком В.І. 

34. Про припинення Березоворудському споживчому товариству права 

постійного користування земельною ділянкою 

35. Про укладення договорів оренди землі з громадянкою Халіцькою О.М. 

36. Про затвердження громадянам проєктів землеустрою щодо зміни 

цільового призначення земельних ділянок 

37. Про внесення змін до договору оренди землі з ТОВ ,,ГЯДТ АГРО“ 

38. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і 

споруд об’єктів передачі електричної енергії та укладення договору сервітуту 

39. Про затвердження ТОВ „Юкрейн Тауер Компані“ проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки  

40. Про припинення комунальному підприємству „Пирятин-агроліс“ права 

постійного користування земельними ділянками  

41. Про затвердження ТОВ ,,ПКЗ-АГРО“ проєктів землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та передачу їх в оренду 

42. Про внесення змін до договору оренди землі з ПП ,,Удача“ 

43. Про надання дозволу громадянину Молдовану Г.М. на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

44. Про виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності (землі запасу)  

45. Про затвердження громадянину Новосьолову В.М. технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки 

46. Різне 

 

 Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти порядок денний за основу. 



Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний вісімдесят восьмої 

сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 45 питань та 

„Різне“, в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити порядок денний пленарного засідання вісімдесят восьмої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 45 питань та 

„Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по питаннях порядку денного – в межах 2 хв. 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести упродовж 2 годин. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та 

цивільних внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання. 

(Хвилина мовчання). 

 

Відповідно до Регламенту Пирятинської міської ради восьмого скликання, 

слово для виступу взяв Ящик В.М., депутат міської ради, який сказав, що із ЗМІ 

він дізнався, що 30 січня 2025 року, в Українському кризовому медіа-центрі 

м.Києва відбудеться фінальна презентація результатів проєкту „Розбудова 

ланцюжків доданої вартості у молочному та ягідному кластерах Пирятинської 

громади для розширення економічних можливостей молоді і сільських жителів 

та еко-орієнтованого зростання“, на яку запрошені представники нашої громади. 

Рекомендував міській раді провести подібний захід і на території громади. 

Андрій Сімонов, міський голова, сказав, що конференція буде проведена 

після виконання у повному обсязі умов міжнародного проєкту. 

 Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

 



1. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу з питань оборонної та мобілізаційної 

роботи, яка проінформувала про внесення змін до „Програми підтримки 

Збройних Сил України, підрозділів територіальної оборони, які розташовані на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2025 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 9 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та 

його безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2025 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 10 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Множинську І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури, яка проінформувала про затвердження Програми комплексного 

відновлення території Пирятинської міської територіальної громади 

Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 11 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Чамару Д.І., фінансового менеджера групи з реалізації міжнародної 



технічної допомоги, який проінформувала про внесення змін до Програми 

підтримки діяльності комунального підприємства „Агенція розвитку 

Пирятинської громади“ на 2022–2025 роки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 12 додається). 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А. , начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та 

іншої власності Пирятинської міської територіальної громади на 2025 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 13 додається). 

 
6. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми „Опікуємося освітою“ на 2025 

рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 14 додається). 

7. СЛУХАЛИ: 

Музиченко Н.О., головного спеціаліста відділу економіки, яка 

проінформував про внесення змін до Програми соціально-економічного 

розвитку Пирятинської міської територіальної громади на 2022–2024 роки. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 15 додається). 

 

8.СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

затвердження звіту про виконання бюджету Пирятинської міської  

територіальної громади за 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 16 додається). 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 2025 

рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 17 додається). 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я, яка проінформувала про затвердження Порядку видатків на безоплатне 

поховання учасників бойових дій, постраждалих учасників Революції Гідності та 

осіб з інвалідністю внаслідок війни за рахунок коштів обласного бюджету. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 18 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Грицай В.І., головного спеціаліста відділу економіки, яка проінформувала 

про затвердження тарифів на соціальні послуги у Пирятинському центрі 

надання соціальних послуг Пирятинської міської ради на 2025 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 19 додається). 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я, яка проінформувала про погодження структури Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 20 додається). 

 

Міський голова Сімонов А.В. тимчасово залишив залу засідань, право 

ведення сесії передав секретарю ради Пазюку С.Г. 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Зубко Л.М., головного спеціаліста відділу економіки, яка проінформувала 

про внесення змін до Плану діяльності Пирятинської міської ради з підготовки 

проєктів регуляторних актів на 2025 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 



Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 21 додається). 

 

14.СЛУХАЛИ: 

Божка А. М., начальника відділу інформаційних технологій та захисту 

інформації, який проінформував про внесення змін до Положення про відділ 

інформаційних технологій та захисту інформації виконавчого комітету 

Пирятинської міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 22 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Коваль Л.П., керівника-адміністратора ЦНАПу, яка проінформувала про 

затвердження переліку адміністративних послуг, які надаються в старостинських 

округах. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 23 додається). 

 

16.СЛУХАЛИ: 

 Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства,  

який проінформував про затвердження ліквідаційного балансу комунального 

підприємства „Теплівське“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

     „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 24 додається). 

 
17. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

який проінформував про затвердження ліквідаційного балансу комунального 

підприємства „ПЕРЕВОД“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

     „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 25 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

який проінформував про прийняття у комунальну власність Пирятинської 

міської територіальної громади комунального підприємства „Госпрозрахункова 

житлово-експлуатаційна дільниця села Велика Круча“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

     „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 26 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Семененко Ю.Ю., головного спеціаліста юридичного відділу, яка 

проінформувала про прийняття відумерлої спадщини до комунальної власності 

Пирятинської міської територіальної громади. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 27 додається). 

 



20. СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А. , начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про прийняття майна, як пожертви (благодійної допомоги), у 

комунальну власність Пирятинської міської територіальної громади. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 28 додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про передачу матеріальних цінностей та основних засобів з 

балансу КП „Пирятин-агроліс“ на баланс КП „Каштан“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Куча О.Є., депутат міської ради, який попросив надати відповідь щодо 

витрат з бюджету міської територіальної громади та відшкодування за 

комунальні послуги по художній школі. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 29 додається). 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А. , начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про передачу основних засобів з балансу КП „Пирятинський  

міський водоканал“ на баланс КП „Каштан“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 30 додається). 



23. СЛУХАЛИ: 

Тристана Є.О., директора КП „Агенція розвитку Пирятинської громади“, 

який проінформувала про передачу малоцінних необоротних матеріальних 

активів КП „Агенція розвитку Пирятинської громади“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –4 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 31 додається). 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В., керівника проекту міжнародної технічної допомоги, яка 

проінформувала про внесення змін до рішення вісімдесят другої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання від 06 листопада 2024 року 

№509. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 32 додається). 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про передачу з балансу відділу освіти, молоді та спорту 

Пирятинської міської ради на баланс КП „Каштан“ основних засобів. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 33 додається). 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статутів закладів дошкільної освіти  



Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 34 додається). 

 

27. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до рішення вісімдесят п’ятої позачергової 

сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання від 25 грудня 2024 року 

№668. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 35 додається). 

 

28. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Пирятинського інклюзивно-

ресурсного центру Пирятинської міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 36 додається). 

 

29. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу з питань оборонної та мобілізаційної 

роботи, яка проінформувала про затвердження Положення про відділ оборонної 

та мобілізаційної роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними 

органами виконавчого комітету Пирятинської міської ради. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 4 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 37 додається). 

 

30. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості) громадянам. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 38 додається). 

 

31. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження громадянам технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

РІШЕННЯ ВІДХИЛЕНО 

 

32. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про укладення договору оренди землі з ТОВ „Пирятинський 

сирзавод“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 39 додається). 

 

33. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності та укладення договору 

сервітуту з фізичною особою-підприємцем Близнюком В.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Близнюк В.І., депутат міської ради, який повідомив що має конфлікт 

інтересів з даного питання, тому участі в обговоренні та голосуванні брати не 

буде. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи . 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 40 додається). 

 

34.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про припинення Березоворудському споживчому товариству 

права постійного користування земельною ділянкою. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 41 додається). 

 

35.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про укладення договорів оренди землі з громадянкою Халіцькою 

О.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 



 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 42 додається). 

 

36.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження громадянам проєктів землеустрою щодо зміни 

цільового призначення земельних ділянок. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 43 додається). 

 

37.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про внесення змін до договору оренди землі з ТОВ ,,ГЯДТ 

АГРО“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Гусак О.М., депутат міської ради, який повідомив що має конфлікт інтересів 

з даного питання, тому участі в обговоренні та голосуванні брати  

не буде. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 4 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 44 додається). 

 

38. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки для розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування 



будівель і споруд об’єктів передачі електричної енергії та укладення договору 

сервітуту. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 45 додається). 

 

39. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження ТОВ „Юкрейн Тауер Компані“ проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 46 додається). 

 

40. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про припинення комунальному підприємству „Пирятин-агроліс“ 

права постійного користування земельними ділянками. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 47 додається). 

 

41. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження ТОВ ,,ПКЗ-АГРО“ проєктів землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та передачу їх в оренду. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 



 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 48 додається). 

 

42. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про внесення змін до договору оренди землі з ПП ,,Удача“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 4 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 49 додається). 

 

43. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про надання дозволу громадянину Молдовану Г.М. на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 50 додається). 

 

44. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності (землі запасу). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 51 додається). 

 

45. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження громадянину Новосьолову В.М. технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

РІШЕННЯ НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

 Головуючий, Сергій Пазюк, повідомив, що відповідно до законодавства, 

питання №31 та № 45 порядку денного повинні прийматися двома третинами 

голосів депутатів від загального складу ради. На час проведення голосування 

такої кількості депутатів у залі не було, тому головуючий попросив депутатів 

повернутися до зали засідань з метою повернення до голосування за питання 

№31 та №45 порядку денного. 

 

Головуючий запропонував проголосувати за повернення до розгляду 

питання №31 та №45 порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за повернення 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Повернутися до розгляду питання №31 „Про затвердження громадянам 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)“ та питання №45„Про затвердження 

громадянину Новосьолову В.М. технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки“. 

 

Міський голова Андрій Сімонов повернувся до зали засідань і продовжив 

головування на сесії.  

 

31. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження громадянам технічних документацій із 



землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 52 додається). 

 

45.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження громадянину Новосьолову В.М. технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 53 додається). 

 

Головуючий подякував усім за роботу та оголосив вісімдесят восьму сесію 

Пирятинської міської ради восьмого скликання закритою. 

 

 

Звучить гімн України. 

 

 

Міський голова А.В. Сімонов 

 

 

Секретар ради С.Г. Пазюк 


